
  

  

  

Nørre Alslev Skole, den 23/6 2021  

  

Skolebestyrelsesmøde – Referat  

Salen, Nørre Alslev Skole  

Onsdag, den 16/6 2021,   

Møde – kl. 17.00-18.30  

Spisning – kl. 18.30  
  

  

Til stede: Astrid, Mathilde, Anette K, Katja, Hanne, Pia C, David, Sofus, Pernille, Anne Marie, David, Sofus og  

Thomas  

Afbud: Nick og Kirsten  

  

  

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt.  

  

2. Punkter til eventuelt Se 

eventuelt.  

  

Orientering  

 

3. Meddelelser  

• Formanden/Bestyrelsen o Ingen meddelelser.  

• Skoleledelsen o Elevtal – 2 ind og 2 ud.  

o Personalesituationen – Personalets sygefravær har i marts, april og maj ligget mellem 

2,44 og 3,28% om måneden. Det meste sygefravær skyldes karantæne pga. mistanke 

om mulig coronasmitte.  

o Corona – Langt de fleste restriktioner på skoleområdet er ophævet, der er dog en del 

anbefalinger, der bør overholdes. Der er ikke krav om mundbind til forældre. De fleste 

andre rutiner med hygiejne, rengøring, frikvarter i zoner osv. bliver fastholdt - dele af 

det dog med lidt løsere hånd. Det er igen muligt at afholde sociale arrangementer  



• Elevråd   

o Der afholdes møde torsdag. Dagsordenen blev gennemgået.  

• Medarbejderrepræsentanter  o Dejligt at restriktionerne er 

løsnet, og at der er flere muligheder for gode aktiviteter.  

  

Drøftelser  

 

4. Aftaler omkring skolebestyrelsens sagsgange  

Det blev aftalt, at vi ved sager hvor der skal sendes udtalelser, skrivelser mm. fra bestyrelsen er meget 

grundige omkring aftaler ift. sagsgangen. Punktet er hermed afsluttet.  

  

5. Reduktion i elevernes timetal  

Nærmest uden forvarsel sendte Folketinget den 1/6 en aftaletekst ud, hvor store dele af  

Folkeskolereformen blev aflyst i kommende skoleår som en følge af corona – muligheden for at undgå 

kvalitetsrapport og elevplan, ingen krav om linjefagsuddannelse for at undervise i fagene, mulighed for 

at reducere i skoledagens længde.   

Der blev gjort rede for, hvordan vi her på NAS på næsten alle årgange enten helt har fjernet 

understøttende undervisning eller har reduceret kraftigt i det.  

Resultatet er, at eleverne i 0.-2. kl. har skoledag til kl. 13 og udskolingen har to dage til 14.45 og tre til  

14. Der er ikke rørt ved fagene ift. den lektionsplan, som skolebestyrelsen tidligere har besluttet. Der 

blev handlet nærmest samtidig med at aftaleteksten blev modtaget, men dog i overensstemmelse 

med formand og næstformand samt TR. Dette for at kunne nå at indarbejde reduktionerne i 

kommende års fagfordeling og skemaer.  

Skolebestyrelsen var tilfreds med beslutningen.  

  

  

Beslutninger  

 

6. Busdrift   

Jævnfør tidligere udsendt mail fra 7/6 med brev til bestyrelsen om busdriften.  

Da der er reduceret i skoledagens længde er der generelt brug for tidligere busafgange.   

Thomas laver udkast til svar på henvendelsen, rundsender, færdiggør og sender til Centerchefen.  

  

7. Kommunale projekter  

Henvendelse fra Østerbroskolen. Se vedhæftet mail.  

Det er et principielt spørgsmål som bør drøftes på et dialogmøde.  

Mathilde undersøger baggrunden henvendelsen og vurderer et svar.  

  

8. Møder i kommende skoleår  

Mødedatoer fremlagt og besluttet. Se nedenfor.  



Det blev besluttet at forsøge at afholde møderne fra 18.30-20, dog kan mødet på forhånd forlænges, 

hvis der er behov.  

  

  

    
Eventuelt  

 

  

  

  

  

  

Punkter til næste møder  

 

 •  Værdiregelsæt  

  

  

  

  

Mødedatoer 2021  

 

Bemærk ny tid: 18.30-20. Dog kan der planlægges længere møder, hvis der er behov.  

• Man, den 16/8  

• Tirs, den 14/9  

• Ons, den 13/10  

• Tors, den 18/11  

• Man, den 13/12 (Kl. 17-21)  


